
 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 59. 

 

VRAGEN van de Partij van de Arbeid van mevrouw C.E. Bloemhoff en mevrouw M. 

Dekker betreffende Gym in the park. 

(Binnengekomen: 15 november 2012). 

 

In diverse steden in binnen- en buitenland zijn ze er al, de zogeheten outdoor gyms. 

Dit zijn houten toestellen waarop mensen in de buitenlucht kunnen trainen (zie bijlage 

voor een indruk). De PvdA is enthousiast over dit concept. Bovendien past dit concept 

in de visie van het college die erop gericht is de openbare ruimte sportiever, en de 

sportieve ruimte meer openbaar in te richten. De sportparken, om te beginnen 

Sportpark Corpus den Hoorn, worden meer openbaar gemaakt. Voor het sportiever 

maken van de openbare ruimte ontbreken op dit moment concrete plannen. 

 

Een outdoor gym is een laagdrempelige manier voor mensen om te gaan sporten. 

Mensen die weinig tijd of geld hebben, kunnen zo toch een uurtje actief in beweging 

zijn. De outdoor gym heeft ook een sociale functie: de plaats waar toestellen staan, is 

een ontmoetingsplek. Mensen kunnen elkaar aanwijzingen geven bij het sporten of in 

een groepje gaan sporten. En natuurlijk is een groot voordeel dat er wordt gesport in 

de buitenlucht.  

 

De PvdA denkt dat de parken en plantsoenen in Groningen erg geschikt zouden zijn 

voor het oprichten van een outdoor gym.  Een outdoor gym is een goede aanvulling 

op de al bestaande recreatieve functie van de parken en plantsoenen. Veel mensen 

lopen er al hard of maken er ’s avonds nog een ommetje. Daarnaast past het plaatsen 

van outdoor gyms zeer goed in de ambitie van het college om de openbare ruimte 

sportiever te maken. 

 

De PvdA heeft daarom de volgende vragen aan het college:  

 

1. Vindt het college dat een outdoor gym kan bijdragen aan de collegedoelstelling 

om sportdeelname te stimuleren? 

2. Vindt het college het inrichten van een outdoor gym passen in de ambitie om de 

openbare ruimte sportiever in te richten? 

3. Is het college met ons van mening dat een outdoor gym een rol kan vervullen als 

ontmoetingsplek en kan bijdragen aan een aantrekkelijke stad om in te wonen? 

4. Deelt het college onze opvatting dat het realiseren van een outdoor gym daarom 

gewenst is? 

5. Wat vindt het college van één van de parken of plantsoenen in de stad als 

locatie? En welke zou dan het meest geschikt zijn? 

6. Wat zijn de kosten om een outdoor gym te realiseren en te onderhouden? 
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7. Is het college bereid met een voorstel te komen om een outdoor gym te 

realiseren in één van de parken of plantsoenen? Zo ja, wanneer? Zo nee, 

waarom niet? 

 

 


